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Abstract (en)
The bed comprises a bed stand (1) with wheels (12) on which is positioned a height adjustable bed platform (2) with a pref. adjustable bed frame.
The head part and the foot part of the platform have two parallel separated downward extending telescopic rods (15,16) which are guided in
corresponding telescopic guides (13,14). The telescopic guides of the head partic. the foot part are housed in a casing (10) on which the wheels are
attached. The distance between the wheels is greater than the distance between the telescopic guides. Drive motors (M1,M2) are provided for the
head part and the foot part adjustment. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Bett, insbesondere Krankenbett, besteht aus einem Bettgestell (1), vorzugsweise mit Rollen (12), und einem in dem Bettgestell (1)
höhenverstellbar geführten Bettaufsatz (2) mit einem vorzugsweise verstellbaren Bettrahmen. Damit ein solches Bett bei einem einfachen Aufbau
ein ansprechendes äußeres Erscheinungsbild aufweist, ist der Kopfteil und/oder der Fußteil des Bettaufsatzes (2) mit jeweils mindestens einer
nach unten weisenden Teleskopstange (15) versehen, die in jeweils einer zugehörigen Teleskopführung des Bettgestells (1) geführt ist, wobei die
Teleskopführungen des Kopfteils bzw. des Fußteils von jeweils einer Verkleidung (9, 10) umgeben sind. <IMAGE>
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